

URBAN SHIFT FORUMS



UrbanShift Forums are the flagship events of the program, bringing together senior political and technical representatives from participating cities and countries, as well as international organizations and the private sector, to exchange knowledge on different urban development challenges. A total of 3 Forums will take place, one in each UrbanShift region (Asia, Africa, and Latin America).



Target audience

- Senior city officials
- National officials
- Technical staff
- International organizations
- Financial institutions

Activities

- **City Academies:** Knowledge and capacity-strengthening on pre-identified topics of regional priority
- **Peer exchanges:** Peer-to-peer exchange with leading cities in the region
- **Advocacy:** Bringing cities' commitments, policies, and actions to the spotlight
- **High-level investment roundtables:** Exposure to innovative finance solutions
- **City-Business Hub:** Engagement with businesses around key sectors and introduction to cutting-edge solutions, products, and services

Benefits

- Opportunities to expand knowledge of regional urban challenges and replicable solutions
- Motivation to boost climate commitments at the local and national level
- Opportunities to explore financing for projects and present ideas to a curated audience of investors

How to get involved

- **Host city:** Collaborate with UrbanShift team to organize the Forum and appoint officials to participate in the event
- **Participating cities:** Share examples of urban challenges and best practices and help shape the Forums' theme and outputs

2022

2023

2024

UrbanShift Forums in Asia, Africa, and Latin America

SUPPORTED BY:

LED BY:

IN PARTNERSHIP WITH:



WORLD
RESOURCES
INSTITUTE



For more information, email urbanshift@shiftcities.org and visit shiftcities.org

FORUM URBANSHIFT



Forum UrbanShift merupakan acara unggulan dalam program, yang mengumpulkan para pemimpin politik dan teknis di tingkat atas dari kota dan negara yang berpartisipasi, serta organisasi internasional, dan sektor swasta, untuk bertukar pengetahuan tentang beragam tantangan pembangunan perkotaan. Total 3 Forum akan digelar, masing-masing di setiap wilayah UrbanShift (Asia, Afrika, dan Amerika Latin).



Target audiens

- Pejabat tingkat atas di kota
- Pejabat pemerintah pusat
- Staf teknis
- Organisasi internasional
- Lembaga Keuangan

Aktivitas

- **Akademi Kota:** Peningkatan pengetahuan dan kapasitas tentang topik yang telah diidentifikasi sebelumnya dalam prioritas regional
- **Pertukaran Setara:** Pertukaran antara sesama kota besar di wilayah
- **Advokasi:** Memberi perhatian besar pada komitmen, kebijakan, dan aksi di kota
- **Diskusi meja bundar investasi tingkat tinggi:** Eksposur ke solusi pembiayaan yang inovatif
- **Hub Kota-Bisnis:** Interaksi dengan bisnis dari sektor-sektor penting dan pengenalan tentang solusi, produk, dan layanan canggih

Manfaat

- Peluang untuk memperluas pengetahuan tentang tantangan perkotaan tingkat regional dan solusi yang dapat ditiru
- Motivasi untuk mendorong komitmen terhadap iklim di tingkat lokal dan nasional
- Peluang untuk menjajaki pembiayaan untuk proyek serta mempresentasikan ide kepada kelompok investor pilihan

Cara terlibat

- **Kota tuan rumah:** Berkolaborasi dengan tim UrbanShift untuk mengadakan Forum dan menunjuk pejabat untuk berpartisipasi dalam acara
- **Kota yang berpartisipasi:** Membagikan contoh tentang tantangan perkotaan dan praktik terbaik serta membantu membentuk tema dan output Forum

2022

2023

2024

Forum UrbanShift di Asia, Afrika, dan Amerika Latin

DIDUKUNG OLEH: DIPIMPIN OLEH: MELALUI KEMITRAAN DENGAN:



WORLD
RESOURCES
INSTITUTE



Untuk informasi lebih lanjut,
hubungi suryani.amin@iclei.org
dan buka shiftcities.org



转型都市论坛

转型都市论坛 (UrbanShift Forums) 是 UrbanShift 项目的旗舰活动，将汇集项目城市和国的政治和技术高级代表，以及国际机构和私营部门代表，就不同城市发展挑战进行讨论与知识交流。项目将在亚洲、非洲和拉丁美洲各举办 1 场转型都市论坛，共计 3 场。



适合对象

- 城市高级官员
- 国家政府官员
- 技术人员
- 国际组织
- 金融机构

论坛活动

- **城市学院**: 就预先选定的区域优先主题提升知识力和能力
- **同行交流**: 与区域内的先驱城市开展同行交流
- **宣传和倡议**: 使城市的承诺、政策和行动成为外界关注的焦点
- **高级别投资圆桌会议**: 接触创新的融资解决方案
- **城市-企业中心**: 邀请重点行业领域的企业参与，并导入尖端的解决方案、产品和服务

参与优势

- 有机会增进关于区域城市挑战的知识，以及对可复制的解决方案的认识
- 有动力在地方和国家层面提高气候承诺
- 为项目探索融资机会，将想法分享给经慎选的投资者

如何参与

- **东道主城市**: 与 UrbanShift 项目团队合作组织论坛，并指派官员代表参与其中
- **参会城市**: 分享城市挑战和最佳实践案例，协助塑造论坛主题和成果

2022

2023

2024

在亚洲、非洲和拉丁美洲区域举办转型都市论坛

支持机构:



牵头机构:



合作机构:



WORLD
RESOURCES
INSTITUTE



更多信息，请联系

庄欣怡 beatrice.chng@iclei.org
李夏洁 xiajie.li@iclei.org
或参考项目官网 shiftcities.org